
 
Grundejerforeningen Hasselhøj 
2990 Nivå   

 
Referat fra bestyrelsesmøde 

 Tirsdag den 12. november 2024 kl. 19.00 
 

 Tilstede var: 
 
 - Formand: Kurt fra 304 
 - Næstformand: Rya fra 303 
 - Sekretær Michael fra 207 
 - Kasserer: Kurt fra 317 
 - Suppleant: Hanne fra 315 
-  Suppleant: Michael fra 316 
 

 
1. Referat fra sidste møde: 

Intet at bemærke. 
 

2. Regnskab: 
Der mangler at bogføres 3 bilag, hvilket sker snarest. Kassebeholdning er fornuftig under hensyntagen til de 
forventede udgifter i foråret 2025, herunder gartnerudgifter t og kontingent til Samejet Højmarken inden kon-
tingent for 2025 er til rådighed. 
 

3. Samejet Højmarken: 
Der er underskrevet regnskab og budget er ligeledes på plads. 
 

4. Veje i området og vej brønd 311: 
Kurt, 304 prøver igen at kontakte NPV for at få brønddækselproblem ved 311 løst. 
Ved det offentlige møde ved kommunen, spørges der ind til den manglende kommunikation fra kommunen 
og NPV. 
 

5. Generalforsamling, runddeling af referat: 
Runddeles snarest 

 
6. Generalforsamling, ting der skal sættes iværk: 

Generalforsamling fastsættes til 26.03.2025 kl. 19.00. og indkaldelse rundsendes 26.02.2025 
Bestyrelsen mener vi har lovhjemmel til at udtale os om ejendomme i bebyggelsen i henhold til kommunens 
udtalelse jf.  §4 stk. 1 i vedtægterne.  
Der skal findes tilbud på udfærdigelse af ny placering af glascontainer. Kurt, 317 kontakter Poppelhøj og 
Kurt304 kontakter gartner for at få tilbud. 
Hvis beboerne oplever utrykhed på p-pladser pga af ikke residererne parkerer på pladserne, så opfordres der 
til at beboerne parkerer der, i stedet for i ens egen indkørsel 
 

7. AF-Hasselhøj: 
Intet nyt. 

 
8. Opsamling på udeståender: 

Se punkt 6 
8.1 vedtægter status:  er godkendt af kommunen, afventer vedtægter retur med underskrift 
8.2 Årshjul : Legeplads/havedag 
8.3 Kurt 304, prøver at fremfinde GISkort for præcis angivelse af vores arealer, med henblik på hvad vi skal 

vedligeholde og hvad der er kommunen ansvar. 
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9. Diverse: 
Bestyrelsen vil gerne takke alle deltagende beboere på havedagen. Det var dejligt med det store fremmøde !! 
Der fremsendes brev til beboerne omkring kommunens ansvar omkring p-pladser. 

        
10. Næste møde: 

22.01.25 kl. 19 hos Rya, 303, samt 26.02.25 kl. 19. 


